
Årsmøte 08.02.2024, Alvøen Lokalforening

Sak nummer 7 - Innkomne saker

7a. Fra styret: Arbeid i Ramsvikveien (se vedlegg 1)

7b. Fra styret: Styret foreslår å sette halvparten av innestående midler i lavrisiko fond.

7c. Fra styret: Styret foreslår at ubetalte kontingenter som hovedregel kan sendes til inkasso
og kreves inn rettslig, men at det kan gjøres unntak.

7d. Fra medlem: Forslag om ekstra kontingent for boliger med utleiedel (vedlegg 2).

Styrets innstilling: Styrets flertall innstiller på å ikke endre kontingent for boliger med
utleiedel.

7e. Fra medlem: Forslag om å fjerne dugnadsfest og innføre medlemsfest (vedlegg 3).

Styrets innstilling: Styret innstiller på at det kan holdes to forskjellige medlemsfester per år,
der den ene er gratis for alle som har gjort en eller annen form for dugnad (konsert, vei,
salting etc).

7f. Fra medlem: Forslag om at regnskap for konsertene legges frem ved årsmøtet (vedlegg
4). Styret besluttet i styremøte 04.01.24 at dette vedlegges sakspapirene til årsmøtet.


